

Date: 9th October, 2025.



Subject: Grandparents' Day.

Objective: To celebrate our grandparents and cherish the special bond they share with their grandchildren.

Date: Friday, 24th October, 2025. **Time:** From 09:00 am to 11:00 am. **Place:** Play Area 4.

The KG team would like to invite all the grandparents of students in Pre-KG and KG 1 to join us for a special celebration of our beloved grandparents on **Friday, 24th October, 2025**. It would be a pleasure to have you join us and be a part of our attractive activities. For further information please read the details below:

- ❖ Regular arrival and dispersal time will be followed.
- ❖ Any late arrival to school should be informed to the class teacher via Class Dojo.
- ❖ Grand Parents enter from **Gate No 3 only**. Special parking arrangements will be made available for that day.
- ❖ Please join us in making this day special for your grandchild/ren. Your participation in class activities will add fun and make your grandchild/ren feel so proud and special to have you in class with them.
- ❖ Grandparents can participate in the activities by telling a popular story either in Arabic or English, singing traditional songs, or by playing traditional games with our children. If you would like to participate in these activities, Kindly coordinate with the class teacher via Class Dojo.
- ❖ Kindly confirm your attendance by filling out the link below by Monday, 13th October 2025:
<https://forms.office.com/r/7wVAX4n8qP>

We look forward to hearing from you and sharing a lovely day with you.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: الاحتفال بيوم الأجداد.

الهدف: تكريم الأجداد وتوثيق الروابط المشتركة بينهم وبين أحفادهم.

اليوم: الجمعة 24 أكتوبر 2025 **الوقت:** من الساعة 09:00 - 11:00 صباحًا. **المكان:** الملعب رقم 4.

يسرنا في مدرسة كراون الخاصة دعوة جميع أجداد الطلبة في مرحلة ما قبل الروضة، والروضة الأولى للانضمام إلينا في احتفال خاص بأجدادنا **يوم الجمعة الموافق 24 أكتوبر 2025**. يتضمن برنامج الحفل أنشطة ممتعة تم اعدادها لإسعادكم وإسعادكم في هذا اليوم، لمزيد من المعلومات يرجى الاطلاع على التفاصيل أدناه:

- ❖ توقيت الدوام المدرسي كالمعتاد.
 - ❖ في حال التأخر صباحًا يرجى إخبار معلمة الصف من خلال تطبيق "كلاس دوجو".
 - ❖ بوابة رقم 3 هي بوابة الدخول لحضور الاحتفال، حيث تم ترتيب مواقف خاصة لهذا اليوم.
 - ❖ يرجى الانضمام والمشاركة لجعل هذا اليوم مميز وممتع للأحفاد.
 - ❖ يمكن للأجداد المشاركة في الأنشطة من خلال رواية قصة شعبية باللغة العربية/الإنجليزية، غناء الأغاني التراثية، أو من خلال المشاركة بالألعاب التقليدية مع الطلبة.
 - ❖ إذا كنتم ترغبون في المشاركة في هذه الأنشطة، يرجى التنسيق مع معلمة الصف من خلال تطبيق "كلاس دوجو".
 - ❖ لتأكيد الحضور الرجاء النقر على الرابط أعلاه وتعبئة الاستبيان في موعد أقصاه يوم الإثنين الموافق 13 أكتوبر 2025.
- نحن نتطلع لحضوركم ومشاركتكم هذا اليوم المميز.